
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Onsdag 7 november 2018 
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen,  

Robert Nilsson, Mattias Lundin, Luis Zervallos 
1. Mötet öppnas 

Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare 
Samuel Hansen valdes till sekreterare. 

 
3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

4. Föregående möte 
Föregående protokoll gicks igenom.  

 
5. Ekonomi 

Jan-Olov gick igenom resultatet som i dagsläget är 6577. Kassa plusgiro/bankgiro har vi likvidtet på 
47478,34 kr. Vi har följt budget ganska bra, främst genom att minska utgifterna. Vi väntar in ytterligare 
några tusen kronor men också några tusen i utgifter. 
 

6. Läget för lagen 
A-laget slutade på plats 4 i division 5 detta år. Laget var snubblande nära att ta en kvalplats men ett 
oavgjort resultat mot Sköllersta i sista matchen grusade förhoppningarna. Nu är Futsalsäsongen igång 
med träningar och matcher.  
 
På tisdagar har ett ungdomslag med flickor och pojkar födda 2011/12 som har tränat. Det har varit 
uppskattat och med ca 20 barn i truppen. Ledare har varit Mattias Lundin, David Bruhn och Niklas 
Neste. 
 

7. Tabata 
Varje onsdagkväll har Tabata-träningen fortsatt. Nu är el framdraget till parkeringen samt belysning.  

  
8. Nästa möte  

Ordförande kallar till nästa möte under januari.  
 

9. Mötet avslutades 
Ordförande avslutade mötet. 

 
 
------------------------------------------------------ --------------------------------------------------------- 
Ordförande Sekreterare  
Mats Fjellner Samuel Hansen  


